
ESL murdmaasuusatamise alakomitee juhatuse 22.06.2022 koosoleku protokoll 

 

Koosoleku toimumise aeg ja koht: 22.06.2022 veebis 

Koosoleku algus: 14:00, lõpp 15:10 

Osalesid: Mario Oha, Vahur Teppan, Eno Vahtra, Timo Juursalu, Kaupo Tammemäe, Bert Tippi, 

Ave Nurk 

Puudus: Aivar Rehemaa 

Juhataja: Vahur Teppan 

Protokollija: Mario Oha 

 

Kinnitati päevakord: 

 

1. Noorte- ja juunioride koondise kava 2022/2023 hooajaks. 

2. Muud teemad 

 

1. Noorte-ja juunioride koondise kava 

Järelkasvu koondises olevate sportlaste treeneritega toimunud aruteludes leiti, et oleks vaja 

korraldada ühistegevusi/laagreid ühtsustunde tekkimiseks. Kuna suveperioodil on sportlaste 

treeningtöö klubide poolt juba hästi organiseeritud, on plaanis noorte- ja juunioride koondise 

liikmetele korraldada kolm kogunemist sügisperioodil (2 Tehvandil, 1 suusatunneli laager 

Soomes). Laagrikohtade mitte täitumisel koondise sportlaste hulgast, on võimalus laagris osaleda 

ka teistel sportlastel. (6 poolt) 

 

Otsus: Kinnitada noorte- ja juunioride koondise kava 2022/2023  hooajaks ning koostada 

infokiri klubidele laiali saatmiseks.  

 

2. Muud teemad 

  

2.1. Kalender ja statuudid 

Saata klubidele kiri, et küsida sisendit kalendri koostamiseks, et töörühm saaks hakata kalendri 

drafti´ga tegelema ja alakomitee saaks juuli teisel poolel toimuval juhatuse koosolekul mustandi 

üle vaadata.  

 

Otsus: kalender ja statuudid töörühma vastutav liige Timo Juursalu saadab klubidele info 

välja. 

 

 

 

 

 



2.2. Norra Equinor laager 

Tõstatati küsimus, et kas eelarvest leitakse raha treenerite lähetamiseks laagrisse. 

 

Otsus: eraldada treenerite ja bussi lähetamiseks Norra kuluaruande alusel kuni 1000.- (4 

poolt, 1 erapooletu) 

 

2.3. Klubide tasu tõstmine 

Eno Vahtra tõstatas teema, et klubidelt on tulnud tagasisidet, et ei olda klubide tasu tõstmisega 

rahul. 

 

Otsus: Eno küsib klubidelt veel tagasisidet ja koostab kirja, mis alakomitee juhatuse poolt 

vajadusel Suusaliidu juhatusele edastada. 

 

 

2.4.  Klubi vahetamise kord 

 

Otsus: arutada järgmisel koosolekul 

 

2.5. Võistluste direktor 

Vahur Teppan tegi ettepaneku, et tööl võiks olla inimene, kes tegeleb võistluste korraldamisega ja 

selle jaoks raha otsimisega. 

 

Otsus: arutada edasi järgmisel alakomitee koosolekul kui uus tegevjuht tööl on. 

 

 

 

 

 

 

 

 


